
                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 
                                   konaného dňa 28.11.2013. 
 
Prítomní: 
/podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program: 
1.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
2.Rôzne 
 
 Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý –predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných. 
Oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. 
Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
1.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie. 
 
Mgr. Orbánová -informovala   všetkých prítomných o žiadosti riaditeľky MŠ Clementisove 
sady, kde pri montáži umývačky riadu boli zistené nedostatky, ktoré potrebujú nevyhnutnú 
výmenu rozvodov elektrického vedenia, zásuvkového okruhu kvôli preťaženiu. Celkové 
náklady činia : 240, 00 €. 
PaedDr. Černý- podotkol, že Oddelenie školstva by malo dosledovať,  aby prevádzka 
umývačky riadu , bola sfunkčnená. 
 
Komisia školstva  jednomyseľne schválila sumu 240 € pre MŠ Clementisove sady na 
výmenu rozvodov elektrického vedenia z finančných prostriedkov určených na 
havarijný stav. 
 
Mgr. Orbánová- informovala o vzniknutej havarijnej situácii na  časti strechy pavilónu E 
budovy ZŠ G. Dusíka. Strecha zateká nad miestnosťami náraďovňa a chodba, ktorú žiaci 
využívajú ako vchod do telocvične. Je ohrozená bezpečnosť detí a všetkých, ktorí prechádzajú  
daným úsekom. 
Predložila žiadosť na opravu strechy v sume 3996,33 €. 
p. Vanya- podotkla, že ZŠ G. Dusíka dostala  veľa peňazí, mali aj vlastné príjmy na 
odstránenie havárií? 
Mgr. Orbánová- informovala, že dopĺňali aj z príjmov školy na odstránenie havárie na ZŠ G. 
Dusíka. 
PaedDr. Černý -podotkol, že do konca kalendárneho roka je ešte mesiac, čo ak by vznikla 
akútna situácia na niektorých materských alebo základných školách? Bolo by vhodnejšie 
počkať do 15.12.2013 a po tomto termíne sa môže suma 3996,33 €  dať na havarijný stav 
strechy na ZŠ G. Dusíka. 
Ako ďalej uviedol treba  e-mailom oboznámiť všetkých členov komisie o zaslanej sume 
a samozrejme konečnú tabuľku prečerpania financií z havarijného fondu pre rok 2013. 
 



Komisia školstva sa  jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov pre 
ZŠ G. Dusíka na odstránenie havarijnej situácie, časti strechy pavilónu E z finančných 
prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 3996,33 €( ak by nebol akútnejší stav 
iných škôl, finančná čiastka sa zašle po 15.12.2013). 
 
 
2.Rôzne 
 
PaedDr. Černý- informoval o oznámení ohľadom „Zmeny účelu predajne na predajňu 
„kebabu“. Nevidí dôvod, aby sme zaujali stanovisko, je to v kompetencii stavebného úradu 
Komisia školstva nevidí dôvod, prečo neprijať zmenu účelu predajne v danom objekte. 
Komisia školstva informáciu o zmene účelu predajne berie na vedomie. 
 
2.Rôzne 
Mgr. Orbánová- informovala o správe ktorú podala pani riaditeľka ZŠ SNP o  vykonaných 
a prijatých opatreniach na riešenie šikanovania na ZŠ SNP v Galante. 
Mgr. Barcziová – predložila, ktoré opatrenia sa vykonali v rámci opatrení na riešenie 
šikanovania, taktiež informovala, že dňa 4.12.2013, pani riaditeľka Kostolániová bude 
predkladať správu o šikanovaní pánovi primátorovi. 
PaedDr. Černý uviedol, aby sme situáciu ďalej riešili . 
Mgr. Horváth- so situáciou šikanovania by mali byť oboznámení všetci rodičia na škole. 
Mgr .Biró -žiada, urýchlené riešenie tejto vážnej situácie . 
 
Komisia školstva  doporučuje primátorovi okamžité stretnutie so štatutárom ZŠ SNP a s 
tým spojené riešenie daného problému. Komisia školstva bola o všetkých krokoch zo 
strany mesta informovaná. S opatreniami, ktoré boli navrhnuté štatutárom školy nie je 
spokojná, sú nepostačujúce. 
 
Komisia školstva sa jednomyseľne uzniesla o opatreniach navrhnuté štatutárom  školy 
ako nepostačujúce. 
 
PaedDr. Černý- poďakoval všetkým prítomným za spoluprácu počas celého roka, poprial 
šťastné a veselé vianočné sviatky. 
Ďalšie zasadnutie Komisie školstva by malo byť 16.01.2014. 
Termín bude upresnený  pozvánkou. 
 
 
 
 
 
                                                                                                           PaedDr. Peter Černý 
                                                                                                            predseda komisie v.r. 
V Galante 28.11.2013 
Zapisovateľka: Mgr .Katarína Barcziová 
 
 
 
 
 
 


